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Julbelysning i lekparker

Socialdemokraterna vill härmed instämma i det medborgarförslag som inkommit till 
förvaltningen om att sätta upp julbelysning i lekparker. Precis som förslaget nämner, så är 
lekparkerna särskilt viktiga just nu då det innebär att föräldrar och barn på ett relativt 
smittskyddssäkert sätt kan träffas och umgås. Att öka trivseln genom mysig belysning på det 
sätt som medborgaren föreslår, tror vi är ett bra sätt att få fler att vistas i våra parker även 
sena eftermiddagar och kvällar under det mörka vinterhalvåret. 

Vi vill gärna se bättre belysning överlag i stadsdelens parklekar (som vi vill att de ska återgå 
till) och  lekparker, då det saknas tillräcklig belysning på vissa ställen i parkerna. När vi har 
så fina lekparker i stadsdelen är det synd att de inte nyttjas i samma utsträckning under en 
så stor del av året och i synnerhet under pandemin, när de fyller en sådan viktig social 
funktion för många familjer. Vi vet också att god belysning har viktiga trygghetsskapande 
funktioner som vi särskilt behöver där våra barn vistas.

Socialdemokraterna yrkar därför på att förvaltningen ser över vilka lekparker i stadsdelen 
som behöver bättre belysning för att barn och föräldrar ska kunna utnyttja hela lekparkens 
yta, samt i likhet med medborgarförslaget även inför julbelysning som en extra trivselfaktor i 
samtliga lekparker.


